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PROTOKÓŁ NR XLI/2009 

z XLI sesji RADY MIASTA GDA ŃSKA, 

która odbyła si ę w dniu 29 pa ździernika  2009 roku 

w sali obrad Nowego Ratusza w Gda ńsku 

ul. Wały Jagiello ńskie 1 

 
 
Początek obrad godz. 9.00 
Na stan 34 radnych w sesji udział wzięło 34 radnych. 
 
(lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu) 

 
 
 

PUNKT 1 
 

SPRAWY REGULAMINOWE 
 
 
Przewodnicz ący Rady Miasta BOGDAN OLESZEK  
Otworzył i przewodniczył obradom sesji Rady Miasta Gdańska.  
 
Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Proszę państwa, witam bardzo serdecznie wszystkich przybyłych na 
dzisiejszą uroczystość w szczególności chciałbym powitać prezesa 
Polskiego Związku Koszykówki – Senatora RP pana Romana 
Ludwiczuka, bardzo serdecznie witamy. Z panem prezesem są równieŜ 
pani Olga Kijewska, pan Janusz Biesiada i pan Jacek Jakubowski z PZK.  
Serdecznie państwa witamy. Pan prezes zabierze głos przy 
komunikatach, na razie przechodzimy do ustalenia porządku. 
Przewidywana jest przerwa między 13:00 a 14:30.  
 
Wpłynął wniosek Prezydenta Miasta  w sprawie włączenia do porządku 
obrad projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej udzielenia 
dotacji na inwestycję finansowaną częściowo ze środków Norweskiego 
Mechanizmu Finansowego i Mechanizmu Finansowego Europejskiego 
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Radna – AGNIESZKA OWCZARCZAK – Wiceprzewodnicz ąca RMG 
Ja uprzedzając państwa pytania, które pewnie się pojawią, poniewaŜ do 
mnie docierały dotyczące przedszkola, chciałam tylko poinformować, Ŝe 
Komisja Rozwoju Przestrzennego otrzymała od prezydenta Bielawskiego 
pisemną deklarację, Ŝe likwidacja istniejącego w obszarze tego planu 
przedszkola 75 będzie moŜliwa dopiero po wybudowaniu i uruchomieniu 
nowego projektowanego przedszkola w obszarze równieŜ tego planu. 
Prezydent zapewnia, Ŝe ciągłość funkcjonalna przedszkola w tym rejonie 
zostanie zachowana. Dziękuję bardzo.  
 
Radny - BOGDAN OLESZEK - Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję bardzo. Pan radny Krystian Kaczmarek.  
 
Radny KRYSTIAN KARCZMAREK  
Panie przewodniczący, wysoka rado. Właściwie koleŜanka mnie 
wyprzedziła i powiedziała o tym, co teŜ chciałem powiedzieć. Na Komisji 
Rozwoju Przestrzennego od samego początku budziło to moje mieszane 
uczucia przez to, Ŝe to przedszkole miało być zlikwidowane, a 
ewentualnie na nowe przedszkole nie było deklaracji jeszcze wtedy 
prezydenta, Ŝeby miało być wcześniej wybudowane tylko był 
przeznaczony teren pod usługi kultury, pod usługi oświatowe. W związku 
z tym, Ŝe jest taka deklaracja prezydenta, Ŝe wpierw będzie 
wybudowane przedszkole, a dopiero później będzie zburzone to 
istniejące, to ja będę głosował za tym planem. Dziękuję bardzo.  
 
Radny - BOGDAN OLESZEK - Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję bardzo. Pan radny Krzysztof Wiecki.  
 
Radny KRZYSZTOF WIECKI  
Ja mam pytanie, bo być moŜe, Ŝe to padło a ja tego nie usłyszałem. 
Najpierw będzie nowe przedszkole, potem będzie zburzone przedszkole, 
ale kto zapłaci za to nowe przedszkole? Miasto Gdańsk, czy deweloper?  
 
Radny - BOGDAN OLESZEK - Przewodnicz ący RMG 
Czy my coś wiemy na ten temat panie dyrektorze?  
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Wiemy, Ŝe nie wiemy, kto będzie to budować. Będzie albo miasto to 
budować, albo prywatny inwestor. Najpierw będzie zbudowane i 
organizacja zostanie przeniesiona do nowego obiektu, a potem będzie 
dopiero wyburzony barak. MoŜliwy jest zarówno scenariusz, Ŝe miasto to 
będzie budowało ze swoich środków jak i będzie budował prywatny 
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akurat korzysta z 16 zł skoczyło na 25 na przestrzeni ostatnich kilku 
miesięcy. I to gdyby zadzwonić kaŜda korporacja więc nie jest taniej, a 
moŜna powiedzieć, Ŝe jest droŜej. Dziękuję.   
 
Radny - BOGDAN OLESZEK - Przewodnicz ący RMG 
Pani przewodnicząca Agnieszka Owczarczak.  
 
Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK – Wiceprzewodnicz ąca RMG 
Państwa wypowiedzi pokazują po prostu, Ŝe państwo są nieświadomymi 
klientami bo nie wszystkie taksówki w Gdańsku podroŜały. Są 
korporacje, które jeŜdŜą po cenach starych, nie podniosły taryfy i tam 
moŜna przejechać za te same 16 zł, za które przed uwolnieniem rynku 
jeździliśmy. TakŜe proszę się troszeczkę rozejrzeć i skorzystać z usług 
taksówkarzy, którzy są tańsi.  
 
Radny - BOGDAN OLESZEK - Przewodnicz ący RMG 
Pan radny Krystian Kaczmarek.  
 
Radny KRYSTIAN KACZMAREK  
Panie przewodniczący, wysoka rado. Ja teŜ o tym, co wcześniej mówił 
prezydent, Ŝe jak będzie więcej taksówek to będzie taniej i ja to 
odczułem teŜ na własnej kieszeni. Na przykład 1 stycznia z Gdyni z 
WyŜszej Szkoły Morskiej na Ujeścisko zapłaciłem 170 zł tak, Ŝe za 
kilometr wyszło gdzieś ok. 4 zł a nawet i więcej. Z kolei z lotniska w 
Rębiechowie, niedawno zapłaciłem, to teŜ była gdańska taksówka 62,50. 
nigdy wcześniej takich kwot nie płaciłem z lotniska, tak, Ŝe widać, Ŝe to o 
czym nam wcześniej władze miasta mówiły Ŝe będzie tak fajnie, będzie 
taniej to jest nieprawda. Odczuliśmy to na własnych kieszeniach i taka 
jest sytuacja. TakŜe proponowanie tak wielkiej ilości licencji w ciągu 
roku, 2200 to chyba ktoś tu trochę nie myśli, bo to ani nie jest moŜliwe 
fizycznie Ŝeby tyle licencji wydać ani nie ma potrzeby takiej. Dziękuję 
bardzo.  
 
Radny - BOGDAN OLESZEK - Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję, pan radny Paweł Jaworski.  
 
Radny PAWEŁ JAWORSKI  
Panie przewodniczący, wysoka rado. Pani przewodnicząca powiem tak: 
sprawdzałem ceny, natomiast radziłbym tez panu prezydentowi, bo 
wiem, Ŝe się odbywają kontrole i czasami moŜna wsiąść do takiej 
taksówki, którą prowadzi taki kierowca, który powinien jej nie prowadzić 
bo stan fizyczny tego człowieka, wiek a nawet wprost kiedy opowiada 


